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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 23. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane  11. prosinca 2006. godine  u Maloj 
koncertnoj  dvorani Spomen doma  u Pazinu 
 
 Sjednicu je u  17,00 sati otvorio  ANTON PERUŠKO, predsjednik  Skupštine Istarske 
županije (IDS- SDP), koji je sjednici  i predsjedavao. 
 Pozdravlja sve prisutne  kolege vijećnice i  vijećnike Skupštine Istarske  županije. 
 Pozdravlja : 
 -     Gospodina župana, 

- Zamjenike župana , 
- članove Poglavarstva, 
- resorne pročelnike  županijskih  ureda, 
- predstavnike javnih medija i sve ostale, ako sam nekoga ispustio koji  prisustvuju  

večerašnjoj 23. sjednici Skupštine Istarske  županije 
 
Molim  tajnicu  Skupštine,  gospođu Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika radi 

utvrđivanja kvoruma na 23. sjednici Skupštine Istarske županije. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan 
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ  
4. ANA MATIKA ŠETIĆ HDZ   
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan 
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU  
10. SUZANA BUGARIN HSU   
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF Odsutan 
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvr. d.r. 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS  
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Furia Radina 
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28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
29. SERĐO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS   
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP Odsutan (O) 
41. DINO KOZLEVAC SDP  
  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, 
SILVANA KOSTEŠIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za proračun i financije Istarske županije 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu Istarske županije,  
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske županije, 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu i kulturu  Istarske županije,  
Dr.  ROMANITA ROJNIĆ, pročelnik Upravnog odjela za zdravstvo, i socijalnu  skrb Istarske 
županije,   
DESA  SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu  i područnu (regionalnu)  
samoupravu  Istrske županije, 
DENIS IVOŠEVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za turizam Istarske županije,  
INGRID PALJAR, pročelnica   Zavoda za prostorno planiranje Istarske županije, 
Članovi  Poglavarstva : 
ROBERT MATIJAŠIĆ, član Poglavarstva zadužen  za visoko školstvo, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član  Poglavarstva zadužen za  prostorno  planiranje i zaštitu okoliša,  
ORIANO OTOČAN, član Poglavarstva zadužen za  
LUCIJA  DEBELJUH, član Poglavarstva zadužena  za   
MIODRAG ČERINA, pročelnik Kabineta župana Istarske županije, 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , konstatira  da je prozivkom  utvrđeno  da na 
početku 23. sjednici Skupštine Istarske županije prisustvuje 31 (a nakon utvrđivanja dnevnog 
reda) 34 od 41 vijećnice  i vijećnika, pa Skupština ima kvorum i može pravovaljano raditi i 
donositi odluke.  
 Prelazimo se na utvrđivanje  dnevnog reda 23. sjednice Skupštine Istarske 
županije. 
 Prijedlog  dnevnog reda od 14  točaka vijećnici su dobili   poštom.  
 Pisanih  zahtjeva za nadopunu dnevnog reda predsjednik  ANTON PERUŠKO iznosi 
da je dobio i koristi  svoje poslovničko pravo da predložiti 15. točku  dnevnog reda koja  glasi  
- Donošenje Odluke o davanju  suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća  Doma za starije i 
nemoćne osobe «Alfredo  Štiglić» Pula za  nabavku  kuhinjske opreme. 
 Pošto nema  drugih prijedloga zaključuje raspravu po prijedlogu  dnevnog reda  i daje  
na glasanje utvrđivanje prijedloga dnevnog reda od  15 točaka kako su ih vijećnici  primili uz 
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poziv uz  nadopunu koju je predložio . Nakon glasovanja  konstatira  da je za 23. sjednicu  
Skupštine Istarske županije sa 30 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV», utvrđen  slijedeći 
 
    D N E V N I R E D : 
 

1. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
2.  

• Verifikacija mandata člana Županijske skupštine Istarske županije, 
• Svečana prisega člana Županijske  skupštine Istarske županije 

3. Prijedlog  Proračuna  Istarske županije za  2007. godinu, prvo  čitanje 
 

a) Konačni Prijedlog  Proračuna Istarske županije za  2007. godinu,  
b) Konačni Prijedlog  Plana prihoda  i rashoda  Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre za  2007. godinu, 
c) Konačni Prijedlog Odluke o  izvršavanju  proračuna Istarske  županije za 

2007. godinu , 
4. 

a) Konačni Prijedlog Programa rada Stručne službe za poslove  Skupštine  i 
Poglavarstva Istarske županije za  2007. godinu, 

b) Konačni Prijedlog Programa  rada  Upravnog odjela za lokalnu i  
područnu(regionalnu) samoupravu Istarske županije  za 2007. godinu, 

c) Konačni prijedlog  Programa  rada Upravnog odjela  za proračun i financije 
Istarske županije za  2007. godinu, 

d) Konačni prijedlog Programa  rada Upravnog odbora   za održivi razvoj 
Istarske županije za  2007. godinu 

e) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za   turizam Istarske  
županije za  2007. godinu, 

f) Konačni prijedlog  Programa rada  Zavoda za prostorno  uređenje Istarske 
županije  za  2007. godinu,  

g) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za  poljoprivredu, 
šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije za  2007. 
godinu, 

h) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za   zdravstvo i socijalnu 
skrb Istarske županije za  2007. godinu, 

i) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za  obrazovanje, kulturu i 
sport Istarske  županije za  2006. godinu, 

j) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za  talijansku  nacionalnu  
zajednicu i  druge  etničke skupine Istarske županije za  2007. godinu, 

k) Konačni prijedlog  Programa rada Kabineta župana Istarske županije za  
2007. godinu 

5.   Prijedlog Zaključka o utvrđivanju  Prijedloga  Programa javnih   potreba u 
      tehničkoj kulturi Istarske    županije za  2007. godinu, 
6.   Prijedlog Zaključka  o utvrđivanju prijedloga Programa javnih  potreba u  sportu 
      Istarske županije za  2007. godinu, 
7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama odluke o  županijskim porezima 
      Istarske županije, 
8. Treće Izmjene i dopune Proračuna Istarske županije  za  2006. godinu , 
9. Prijedlog Odluke o prihvaćanju  izmjene  Društvenog dogovora  o osnivanju 

društva   s ograničenom  odgovornošću  Brijuni  rivijera d.o.o.,  
10. 

a) Prijedlog odluke  o pristupanju  društvu  Plinara d.o.o., 
b) Prijedlog odluke o prihvaćanju  društvenog ugovora  društvenog Ugovora 

Plinara d.o.o., 
11.  Prijedlog Odluke o prihvaćanju    društvenog Ugovora  o osnivanju  Trgovačkog 
      društva za gospodarenje  otpadom «Kaštijun» d.o.o., 
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12. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju  i zadaćama  Koordinacije za 
      ljudska prava Istarske županije, 
13. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  sudaca porotnika  Općinskog  suda u  Rovinju, 
14. Prijedlog Zaključka  o utvrđivanju prijedloga  Odluke o utvrđivanju  prijedloga 
      Odluke  o utvrđivanju   cijena Ortopedske posudionice  u domovima za starije 
       i nemoćne osobe  nad kojima osnivačka prava  ima Istarska županija, 
15. Prijedlog  Zaključka o utvrđivanju  prijedloga Odluke o  davanju  suglasnosti 
        na  Odluku  Upravnog   vijeća doma za starije i   nemoćne  osobe 
        «Alfredo  Štiglić» Pula za nabavku  kuhinjske opreme  
  

 AD – 1 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFORMACIJE 
 

Za postavljanje vijećničkih pitanja javili su se:  Klara Grahovac, Fabio  Jeličić,  Silvano 
Hrelja, Tullio Persi, Lino Roša, Josip Anton Rupnik, Ahmed Makota. I na kraju  Vladimir  
Gašparini. 
 
 KLARA  GRAHOVAC : 
 Poštovane dame i gospodo, cijenjene kolegice i kolege vijećnici ! 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje postavljam gospodinu  županu. 
 Poznata nam  je  više-manje  situacija  u jedinom istarskom nogometnom prvoligašu 
u  NK Pula. Izvršni odbor dao je kolektivnu ostavku. Dugovi, navodno, iznose oko  4 milijuna 
kuna. Stadion je neodgovarajući. U  siječnju mjesecu bi trebao biti raspisan  natječaj za 
projekt, a  gradnja bi trebala započeti u kolovozu mjesecu. 
 Županijski  nogometni savez nije uspio izabrati svog predsjednika, sutra je nova 
izborna  skupština, a za  20. prosinca najavljena je izvanredna  skupština NK Pula.    
 Posebno bih htjela  naglasiti da prema propozicijama Hrvatskog nogometnog saveza 
klubovi  koji se takmiče u prvoj   hrvatskoj  nogometnoj ligi , pa  tako i  NK Pula,  obvezni su u 
svom takmičenju  imati  6 ekipa, a od toga je  5  ekipa iz  omladinskog pogona, uz 
odgovarajući stručni kadar za vođenje istih.  Tako i  NK Pula u svojoj strukturi omladinskog 
pogona ima  slijedeće kategorije :  

- škola nogometa 
- prednatjecatelji 
- pioniri 
- stariji pioniri 
- kadeti te  
- juniori. 
Omladinski  pogon NK Pule broji  195 igrača, a u natjecanju  sudjeluje  115 igrača.  

 Troškovi natjecanja  pri  gostovanju, pri organizaciji  domaćih utakmica, kao  što je 
plaćanje sudaca, delegata, opreme,  prijevoza, smještaja, kao i troškove  stručnog  kadra, 
Omladinskog  pogona NK Pula  godišnje iznose oko 1.300.000,00 kuna. 
 Stoga  me zanima : 
 - da li  će se unutar najavljenih  5  točaka  za spas Kluba  predviđa financiranje 
omladinskog pogona koje je neophodno za funkcioniranje , a istovremeno značajno za  
stvaranje budućeg vlastitog  kadra, što bi u konačnici  značilo smanjivanje  troškova u 
budućnosti.  
 Drugo pitanje postavljam članici Poglavarstva zadužene za razvoj  civilnog 
društva gospođi Kristini  Bulešić. 
 Kao što znamo Istarska  županija daje  veliki doprinos razvoju civilnog  društva, a 
poznato je da je krajem prošle godine to jest u  12. mjesecu  2005. godine Skupština Istarske 
županije donijela  Odluku o osnivanju Zaklade  za poticanje partnerstva  i  razvoja civilnog  
društva, čija je svrha upravo poticanje partnerstva između  javnog, civilnog i privatnog  
sektora.  

Zanimalo bi  me : 
- da li je Zaklada zaživjela, 
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- da li je  sa deklarativnog  prešla u stvarno djelovanje. 
  Zahvaljujem. 
 
 ANTON PERUŠKO : 
 Zahvaljujem kolegici  Klari  Grahovac. 
 Odgovor  će dati  gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 
 IVAN JAKOVČIĆ : 
 Poštovani gospodine predsjedniče, kolegice vijećnice, kolege vijećnici ! 
 Dozvolite mi da  vas najprije  srdačno pozdravim u ime Poglavarstva Istarske 
županije  na ovoj  sjednici Skupštine Istarske županije  i da vam  odmah već na prvom 
pitanju kažem da  prvoligaški nogomet u Istri je danas u krizi.  

Činjenica je da  NK Pula ima  jednu solidnu  ekipu , ali ima  velikih  financijskih  
dubioza. Dugovi su  negdje oko 3,8  milijuna , a  neophodno financijsko poslovanje Kluba  
svake godine  sigurno dolazi na  6, a možda i više milijuna kuna. To su realnosti s kojima se 
suočavamo.   

Zadnjih desetak dana zajedno s predsjednikom, gospodinom Antonom Peruškom, 
koji je  ujedno i izlazeći predsjednik  Nogometnog  saveza Istarske županije, i s drugim 
kolegicama i kolegama,  naročito  kolegama,  razgovarao o problemu nogometa.  

Pred vama će biti odluka . 
Ako  želimo spas prvoligaškog kluba u  Puli,  ako  želimo imati prvoligaški nogomet u 

Istri, morati izdvojiti više novaca za  prvoligaški klub, kako god će se zvati. Trenutno se  zove  
NK Pula. To je ono što morate znati da predstoji ako  želimo imati  prvoligaški nogomet. 
Danas ćemo  donijeti Proračun u kojem smo predvidjeli  100.000.000,00 kuna za  NK Pulu. 
Međutim to SU mala i nedostatna sredstva  ako  hoćemo imati prvoligaški nogomet.  
 Javni sektor mora  očito u ovoj situaciji stati iza Kluba, jer  javnost ipak očekuje od 
nas da pomognemo očuvanju  prvoligaškog nogometa. Međutim, koristim  ovu govornicu da 
pošaljem apel  gospodarstvenicima da se uključe u  spašavanje prvoligaškog  nogometa u  
Puli, u Istri, jer  bez  privatnog  sektora, bez privatnog   gospodarstva, snažnog  sponzorstva i 
donatorstva, nema  spasa Kluba. Ne mogu ni  Grad Pula, niti Istarska županija , niti javna 
poduzeća,  nositi prvoligaški nogomet u Istri. Moraju i gospodarstvenici stati iza nas, ako 
nađu interesa.  Ako su svugdje gospodarstvenici mogli naći interesa vjerujem da ga mogu 
naći i u  Istarskoj  županiji. 

 U tom kontekstu  će ići i prijedlog kojeg  ću sutra iznijeti  na press konferenciji  u Puli, 
u pet točaka za  5 godina. Dakle, program  5 X 5 za kojeg  ću tražiti  konsenzus  politike, 
gospodarstvenika, i najavu  ako Istra  želi imati kvalitetan nogomet, da  mora  stvoriti   
piramidu u nogometu tako  da se zna  tko je  prvoligaški klub, koji mora imati suradnju  sa 
ostalim kubovima na području Istre,  i da za 5 godina stvorimo, ako se složim s tim 
programom, jednu jaku istarsku  ekipu,  koja  će se moći nositi, barem  u prvom dijelu 
nogometne tablice,  među  prvih  šest. 

 To je poruka. 
 Ako  hoćemo to možemo ! 
  Ako  nas ne zanima prvoligaški nogomet druga  je stvar, ali mislim da bi to bila 
pogreška i krivi put. U tom slučaju možemo ići drugim putem. Međutim, ja  ću sutra biti 
slobodan iznijeti stavove koje  sam uskladio s mnogima. Vjerujem da ćemo za to dobiti 
podršku.   

 Naravno, očekujem da će prije ili poslije  doći zahtjev i pred  ovu Skupštinu, ali 
nadam se da ćemo  naći rješenje  kako  financirati  funkcioniranje Kluba  u prvoj ligi , jer je to, 
što smo posebice naveli, i time završavam,  važan element oko kojega se okupljaju mladi, ne 
samo u NK Puli, već u NK Istri, s kojima sam razgovarao i koji  žele zajednički raditi mnoge  
stvari. I tu je zahtjev, kojeg ćemo izložiti, da  se nogomet posebno uključi  u naš Program 
kampanje  borbe protiv  bolesti ovisnosti Bježi – Via, jer i taj  element nije ni malo 
beznačajan, dapače, vidjelo se na prošloj kampanji, kada su se uključili vrhunski sportaši, da 
je to  bilo dobro prihvaćeno. 
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 U svakom  slučaju, moram reći,  pred nama su dosta  teške odluke, s kojima ćemo 
se morati nositi početkom iduće ili sredinom iduće godine. Morat ćemo odlučiti što  hoćemo, 
ali bez  naše podrške prvoligaški klub  neće postojati više u Istri. To morate znati !   
  
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala gospodinu  županu. 
 Drugo pitanje  je bilo postavljeno  gospođi Kristini Bulešić. 
 Izvolite kolegice Kristina  Bulešić, imate riječ. 
 
 KRISTINA BULEŠIĆ : 
 Hvala lijepa.  

Lijep pozdrav   svima prisutnima. 
 Sa zadovoljstvom i veseljem mogu reći da je Zaklada za poticanje  partnerstva i 
razvoja civilnoga  društva  konačno dobila,  4. listopada ove godine, rješenje  o  početku 
djelovanja  i funkcioniranja. 
 Kao što je kolegica  Klara Grahovac prije rekla, 5. prosinca  2005. godine Skupština 
Istarske županije je donijela Odluku da se Zaklada  formira i da se  traži suglasnost 
Ministarstva i Središnjeg  državnog ureda za  početak  funkcioniranja Zaklade. Dobili smo  
suglasnost, dobili smo konačno  rješenje, formirana su tijela  Zaklade. 

 Iskoristit ću priliku  samo  ukratko da istaknem koja su područja  djelovanja Zaklade,   
da će Zaklada u narednom periodu sigurno imati jedan zahtjevan, ali isto tako i izazovan 
zadatak, da potiče  razvoj civilnog  društva kroz  pružanje, kako informacija, tako  edukativne 
i financijske potpore  udrugama odnosno organizacijama civilnog  društva. 
 Područje djelovanje  za koje se  je  Zakladna uprava  opredijelila,  uz suglasnost  
Savjeta za  razvoj  civilnog  društva, koje postoje i koje funkcionira  na području  Istarske 
županije,  su zaštita okoliša i održivi razvoj, koja  imaju i svoja pod područja, ali ih sada ovdje 
ne bih iznosila , jer  će uskoro biti gotove   web stranice  Zaklade, pa će biti  dostupne svima   
 Zatim tu su demokratizacija i ljudska prava , područje mladih, područje izgradnje 
kapaciteta, kako  Zaklade, tako i  organizacije  civilnog  društva i 5., ne manje  važnija točka, 
poticanje  socijalnog  poduzetništva. 
 Ono što  ću  još ovdje spomenuti  jeste to da će Zaklada sredstvima Proračuna 
Istarske županije biti  financirana i kroz programe Nacionalne zaklade  na razini Hrvatske i  
putem međunarodnih fondova . 
 To je za sada najkraće. 

Ukoliko budete imali  bilo kojih pitanja stojim vam na raspolaganju. 
Hvala lijepa.  

 
 ANTON PERUŠKO: 
 Hvala gospođi Kristini Bulešić. 
 Vijećnica  Klara Grahovac  zadovoljna  odgovorima. 
 Slijedeći  se za postavljanje vijećničkog pitanja  prijavio vijećnik Silvano Hrelja. 
 
 SILVANO HRELJA : 
 Poštovani gospodine predsjedniče, poštovani gospodine  župane, članovi  
Poglavarstva, kolegice i kolege ! 
 Imam  2 pitanja za  gospodina župana. 
 Prvo pitanje. 
 Prošli ponedjeljak, dakle  4. prosinca, sam bio  kod ministra zdravstva  s jednom  
delegacijom  Grada Umaga, koji  su ustvari predstavljali i delegaciju Gornje Bujštine. Tema 
razgovora je bila  njihov  Dom zdravlja i njihov  Stacionar. I , nažalost, u tom razgovoru  sam 
doznao jednu  vrlo lošu  činjenicu,  da  bolnica  Izola nije u popisu sukcesijske imovine  bivše  
države, a znamo da su u tu bolnicu Grad  Umag i  općine  Gornje  Bujštine, ulagali  podosta 
sredstava, a da je danas, ni pod kojim uvjetima, ne mogu  koristiti, osim što postoji realna  
mogućnost  da ćemo je možda moći koristiti onog  dana kada  Hrvatska uđe u Europsku 

 7



uniju po, tko zna,  kojim kondicijama. Problem je u tome što ta bolnica nije u popisu  
sukcesijske imovine. 
 Konkretno pitanje, gospodine župane, u okviru  vaših ovlasti : 

-  što možete učiniti  da se ta nepravda prema  Gradu Umagu i građanima  Gornje  
Bujštine ispravi !? 
Drugo pitanje. 

 Vezano je uz naš Plan građenja i održavanje  Županijskih lokalnih cesta  u 2006. 
godini. 
 U stavci - izvanredno održavanje,  za pripremu obnove  kolnika  Šišanske ulice u Puli 
predviđeno je 425.000,00 kuna, za  radove kolnika – Šišanska ulica,  2.080.000,00 kuna. 

 Sada smo u  11. prosinca. 
Niti da je pometana ta ulica , a kamoli da je bilo što na toj ulici napravljeno, pa ako  mi 

ne možete dati odgovor sada, molim vas, da mi Županijska uprava  za ceste dade pisani 
odgovor, jer ne znam što  će nam planovi građenja, ako u  12. mjesecu jedan ovako ozbiljan 
projekt  nije niti dirnut. 
 Zahvaljujem. 
  
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala kolega Hrelja.  
 Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
   
 IVAN JAKOVČIĆ : 
 Gospodine zastupniče, gospodine vijećniče ! 
 Vezano za vaše prvo pitanje, želim vas obavijestiti da sam  devedesetih godina, kada  
je to bilo  moguće, u  više  navrata tražio  da  dio postelja u  Izolskoj bolnici,  koje su građene 
temeljem potreba  Bujštine, uđu u dio sukcesijske imovine. Međutim, devedesetih godina nije 
bilo političke volje i  treba reći da je to, na neki način, palo u zaborav , jer su nekako svi 
odustali od toga, jer jednostavno država to  nije prihvaćala. Čak sam razgovarao s nekima  
koji su bili u pregovaračkom timu na tu  temu, međutim jednostavno nije  bilo  političke volje, 
možda niti pravne, jer  se to  tumačilo nekakvim pravnim  aktima. I ja sam spreman prihvatiti 
vašu inicijativu  i sugestiju  i probati vidjeti što možemo napraviti u ovom slučaju. Rasprave 
oko  sukcesije, ipak, na kraju krajeva, još nisu gotove . Možda se mogu još neke stvari učiniti 
i u tom kontekstu dozvolite mi da   vidim  što zaista možemo napraviti.  
 Što se tiče drugoga dijela pitanja,  ja  vam u ovom trenutku ne mogu odgovoriti i ne 
znam točno  precizno o  čemu se radi, raspitat ću se. Da li treba ulicu pomesti ili  ne o tome 
treba brinuti komunalno poduzeće u Puli i to  staviti u red ako slučajno nešto nije kako treba 
pometeno.  
 
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Vijećnik Hrelja, imate pravo na minutu. 
 
 SILVANO  HRELJA : 
 Ja sam zadovoljan s prvim, a i s drugim odgovorom, u  najvećem dijelu, s obzirom da 
ga nisam dobio u usmenom odgovoru i da ću ga dobiti  u pisanom obliku, međutim  postoji 
jedan problem. 

 Vi ste, gospodine župane, bili  ministar u Vladi  kada su se  uspostavljale veze  
između bivših  država, odnosno između  sadašnjih država, a članica  bivše zajedničke 
države, pa mislim da ste i onda  trebali malo  žešće pritisnuti da se to pitanje riješi, jer je to 
tada bila  vrlo važna pozicija, vodili ste  resor   europskih integracija. No,  bit ću zadovoljan 
da se i sada  pokrene ta inicijativa , jer nisam zato da niti jedna  kuna naših  građana, po bilo 
kom osnovu,  propadne i ostane neiskorištena.      
 Što se tiče  drugog odgovora, odnosno provokacije na moje pitanje, vi dobro znate da  
to što sam rekao nema nikakve  veze sa pometanjem ulice, nego da sam figurativno rekao 
«da nije ni pometena ulica» da  bi se počelo na njoj  nešto raditi, i to što bi se radilo  nije u 
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domeni  komunalnog poduzeća, ali neka  vam bude  ovaj put. Ja znam kamo ste ciljali, ali 
priča još  nije gotova. 
 (Glas : Vjerojatno je mislio na  Cveka). 
 
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  
 Riječ ima vijećnik  Fabio  Jeličić. 
 
 FABIO JELIČIĆ : 
 Gospodine predsjedniče, cijenjene kolege, gospodine župane ! 
 Vi znate da «moji ribari» gore u Savudriji još uvijek su u  fermi i  čim se nešto uzburka 
oko stanja  na moru , u ribarstvu i ostalo, oni se odmah uznemire, nekad pozitivno, nekad 
negativno, nekad možda malo manje.  

Obzirom da smo u sredstvima javnog  priopćavanja pročitali, gospodine župane, da 
ste  prisustvovali jednom sastanku u Vladi vezano za  aktualna događanja oko ZERP-a,  
nadam  se da ne možete samo tako odvojiti političku od  županove funkcije, vjerojatno imate 
neke informacije, pa vam postavljam pitanje. 

1. Da li Vlada vezano za nova događanja oko proklamacije  ZERP-a, uopće konsultira  
našu  županiju, kao jednu od  primorskih  županija,  kao drugu po  tom pitanju, jer se to ipak  
događa na  našem  području i za naše  ljude djelomice. 

2. Da li nam možete reći  koja je sadašnja  situacija odnosno  što se na tom polju  
događa, pa da informirate ovu Skupštinu, jer se ipak to tiče  dobrim dijelom naših građana i  
naših gospodarstvenika u našem moru , nazovimo ga  Hrvatskom, ali  djelomično i  
istarskom. 

Hvala. 
 
 ANTON PERUŠKO : 
  Hvala  kolegi Jeličiću. 
 Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić.  
  
 IVAN JAKOVČIĆ : 
 ZERP je sigurno  tema,  koja je  očito jako uzburkala  duhove u zadnjih  nekoliko  
tjedana, mjesecima, pa  možda i više. Međutim, ja  sam bio na tom sastanku kao  
predsjednik IDS-a, a ne kao  župan. Kao takav sam bio pozvan na taj  sastanak. No, ja  sam 
i kao  župan Istarske županije izašao  ranije  sa jakim inicijativama da ZERP  treba proglasiti, 
odnosno on  je proglašen, ali da treba u dijelu koji se tiče ribarenja ribarica iz  Europske 
unije, dovesti u red  u smislu  hrvatskih interesa. S druge strane, rekao sam da takav 
jednostrani potez ne može biti  učinjen ako ne bude usklađen kvalitetno s onima koji su 
direktno zainteresirani, a u ovom slučaju to su Slovenija i Italija, naravno i Europska komisija, 
jer  ribarstvo u Europskoj komisiji nije stvar pojedine države, nego je , pošto su riba i ostali 
morski organizmi  pomični, zajednička stvar. Ribarstvo je upravo po toj osnovi  sedamdesetih 
godina postalo takozvana zajednička politika Europske unije. I u tom kontekstu  Hrvatska, 
kao zemlja  kandidat, mora poštivati činjenicu da smo, prvo, zemlja kandidat i, drugo, da  je 
to zajednička politika Europske unije, odnosno  u ovom  slučaju,  Europske komisije.  
 To su na prvi izgled kontradiktorni stavovi, ali oni uopće nisu kontradiktorni, nego se  
mogu uskladiti, i mogu s optimizmom reći da su, nisam razgovarao s  vašim ribarima iz 
Savudrije, iako su me zvali, pitali su me,  podržali stavove s kojima sam bio izašao 
svojedobno,  koji su bili objavljeni. Mogu  reći da očekujem da će  doći do konsenzusa u 
Hrvatskom saboru. Ako ne dođe do konsenzusa u Hrvatskom saboru, vjerujem da će se 
donijeti  takva odluka, koja  neće naškoditi interesima  ribara, niti nacionalnim interesima. 

 S druge  strane, želim reći da Republika Italija ima i  druga mora. Istina, Jadransko 
more je  najisplativije more za  ribolov, međutim, Republika Italija ima i druga mora, ali  s 
druge  strane oranje  mora  na Jadranu  od  stane ogromnih kočarica objektivno  je nešto što 
naš Jadran polako, ali sigurno, uništava.   
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I kao predsjednik  zelenog Poglavarstva, što volim reći vrlo jasno i glasno, se  
zalažem za to  da naš Jadran bude  jače zaštićeno, da  dobije svoju eko dimenziju, jer  bez 
toga  Jadran će polako,  ali  sigurno odumrijeti. 
    Upravo zbog toga  vjerujem da su najave koje ste  vi, kao i ja, pročitali u novinama,  
bile  dosta vjerodostojne, i da će doći  do jedne vrste konsenzusa  sa partnerima na Jadranu 
i da će  doći do jednoga modela, koji  će omogućiti,  s jedne strane, hrvatskim ribarima 
daleko lakši pristup zaštićenom  ekološkom ribolovnom pojasu, nego što je to do sada bilo. 
To su sve pozitivni pomaci, koji  će se događati narednih mjeseci. Vjerujem da ćemo, kao što 
je objavljeno,  najkasnije  1. siječnja  2008. godine, biti u prilici  da imamo jednu novu 
situaciju na Jadranu.  

Međutim, ne namjeravam prestati s inicijativama, dapače, mislim da upravo  inicijativa 
stvaranja  prave eko priče u Jadranu i na Jadranu, je  jedina alternativa postojećem grabežu 
riba i  morskih  organizama na Jadranu. Mislim da moramo biti odgovorna generacija, zelena 
generacija, koja  će znati prepoznati upravo  takve procese  i interese, koji postoje na 
Jadranu. I vjerujem da će Skupština i  Poglavarstvo Istarske županije, poduprijeti inicijative  s 
kojim se mislimo suočiti unutar  Jadranske euroregije, gdje  će biti  vrlo teško  usklađivati 
interese, ali nema nam  druge. Mislim da će svatko razuman prihvatiti da se zaista s velikim  
senzibilitetom i osjetljivošću iskorištava Jadran.  
 Evo, toliko.  

Ne znam koliko možete biti zadovoljni odgovorom, ali  mislim da sam dovoljno toga  
rekao. Naravno, u ovom  trenutku mogu samo  zaželjeti da se  promijeni zakon, da se 
donesu izmjene i dopune  zakona, ali da se istovremeno ne  zaoštre odnosi  s Europskom 
komisijom. 
 
 ANTON PERUŠKO: 
 Hvala.  
 Vijećnik  zadovoljan. 
 Idući je na redu kolega Tullio  Persi. 
 
 TULLIO  PERSI : 
 Pozdravljam sve prisutne, kao i obično. 
 Vi svi znate da  mi volimo Istru i  želimo da  Istra bude najbolja u svemu. 
 Ja ću skrenuti pažnju  na  poreze koje  plaćamo Istarskoj  županiji. 

Svatko tko nešto plaća mora dobiti potvrdu da je nešto platio i za što je platio. Na 
primjer,  ja  imam  ovdje   račun na iznos od  805,00 kuna  za  porez na vozilo i plovilo. Ali, 
budući da imam dva auta i  4 broda, ja ne znam  za koji  brod  trebam platiti porez, jer  svaki 
brod ima registarski broj i svako auto ima  registarski  broj. Prema tome  red je da se kaže za 
to auto, registracije te i te, porez je toliki.  Budući da nisam imao  osnove  da se  žalim,  a 
dalje u  rješenju  stoji kao da imam pravo žalbe,  nakon  3 mjeseca, umjesto račun na  
805,00 kuna, dobio  sam Rješenjem da trebam da platim 1.100,00 kuna.  

 Najveći kamatari imaju godišnje  100 posto kamatu, a ovdje ona iznosi 111,95 %  na 
godinu dana. Piše da je to za plovilo i auto, ali nema registracije, što mora u  Rješenju iti 
navedeno. 
 Dalje, još jedan interesantan slučaj.  

Dobio sam račun  da moram platiti  500,00 kuna, ali piše samo  ime i prezime i iznos 
500,00 kuna. Ništa  drugo nema, ali ima rubrika gdje piše razlog zbog  čega  treba nešto 
platiti.  

Mislim da je to van pameti. ! 
Treće, jedina prava oznaka odnosi se  na jedan moj brod, koji sam prodao  

27.010.1998. godine. U  septembru ove godine dobio sam  rješenje da moram  platiti  porez 
za taj brod, ali  s kamatama.      
 Ja  mislim da je to van pameti ! 
 Molio bih, gospodine župane ili netko drugi,  što je s time.  
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Ne krivim nikoga. To je stvar činovnika. To nije stvar gospodina Jakovčića, gospođe 
Silvane  Kostešić ni  Josipa  Zidarića itd . Činovnici nisu  obavili  posao kako treba. Mogli su 
ići u kapetaniju  tražiti objašnjenje, ali nisu. 

I  samo još jedno pitanje za gospodina župana. 
 Budući da  kasnite s isplatom obveze prema nama  vijećnicima koji smo ovdje prisutni 
i po  10, 15 dana, da li možemo  i mi primijeniti  stopu od  12 % kada kasnite  sa isplatom. 
(Smijeh). 
 
 ANTON PERUŠKO : 
 Riječ ima gospodin župan. 
 

 IVAN JAKOVČIĆ : 
  
 Za gospodina Tullia Persia  imam jednu lijepu i jednu lošu vijest. 
 Lijepa  vijest je da se ispričavam  zbog  greške, ali  ne brinite, naplatit ćemo vam 
porez za oba auta i za sva  četiri plovila. To vam je lijepa  vijest, Bit  ćete sretni da naše 
službe rade kako treba.  A vi, kao savjestan čovjek, molim vas da nam pomognete i date  
precizne podatke da vam možemo  promtno  naplatiti porez. (Smijeh). 
 Loša  je vijest, gospodine Persi, što najprije novac dajemo onima kojima je puno 
potrebniji nego što su to  župan, pročelnici,  pa  se osuđujem reći i vijećnici itd. 

 Ispričavam se što kasne obveze prema vijećnicima, ali mislimo da naročito  korisnici  
socijalnog karaktera imaju prioritet. Oni će ga imati i ubuduće, neovisno o vašem  
protestiranju. Mislim da će se  većina složiti s time. 
 
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Kolega Persi zadovoljan odgovorom. 
  
 TULLIO  PERSI : 
 Djelomično sam  zadovoljan odgovorom. 
 Već sam  rekao, ne optužujem ni vas,  ni gospođu  Silvanu, ni gospodina Josipa 
Zidarića. 

 Međutim, budući da mi je stigla jedna  delegacija, nažalost, morat ću otići, ali vi 
glasajte  i za mene, nema problema, 

I budući da je danas zadnji put  da se u ovoj godini vidimo  na kopnu, možemo se 
dalje vidjeti samo na moru , želim  svim prisutnima dobre  fešte za Božić i Novu Godinu. 
 
 ANTON PERUŠKO : 
 Idući ima  riječ vijećnik Lino Roša. 
 
 LINO ROŠA : 
 Dobar večer svima. 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine župane, zamjenici  župana,  suradnici, 
kolegice i kolege, gentili amici  e altri ! 
 Ima  2 pitanja. 

Prvo pitanje mi je preotela kolegica Klara Grahovac, pa ću imati još samo  četvrtinu 
dijela tog pitanja. 

 Drugo pitanje  će biti u cijelosti, a nastavak je gotovo  istog pitanje, kao na prošloj  
sjednici  Županijske skupštine.  
   Pitanje je bilo : 

- zbog  čega se kasni sa otvaranjem Istarskog ipsilona  na dijelu od  Vodnjana do 
Pule. 

Prošli put ste rekli da se točno ne zna, ali da se navodno  čeka dokumentacija za 
otvaranje dijela Istarskog ipsilona od  Vodnjana do Pule. 

Pitanje : 
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-  da li je  dokumentacija   spremna i 
-  da li  će otvaranje dijela ipsilona od Vodnjana do Pule biti ove godine ili pak izborne 

2007. godine. 
 Drugo pitanje. 
 Vezano je  za  NK Pulu. 

Rekao sam da imam  samo dodatak  pitanju kolegice  Klare Grahovac, koja je rekla 
da je sustav natjecanja takav  da postoje razne uzrastne  kategorije. Međutim, sve uzrastne  
kategorije su  međusobno povezane. Ukoliko seniorska ekipa  ne nastavi natjecanja pravo 
natjecanja imaju i  niže odnosno mlađe uzrastne kategorije. 

 Pitanje : 
- a li postoji neko rješenje ? 

 Vi ste  rekli da će se sa 5 x 5 točaka  krenuti nakon njihovog  usvajanja, ako se 
usvoje,  ali ; 

- da li županija , Poglavarstvo, vijećnici, možda netko drugi, gospodarstvenici, imaju 
nekakvo  vatrogasno rješenje da sve uzrastne kategorije  Kluba u proljetnom dijelu prvenstva 
stave loptu  na zemlju i počnu igrati nogomet ? 

 
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala.  
 Riječ ima  gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 
 IVAN JAKOVČIĆ : 
 Poštovani gospodine vijećniče ! 
 Dozvolite mi da vam ponovim odgovor. 
 Cesta Vodnjan – Pula je gotova. Čeka uporabnu dozvolu  već mjesec i nešto dana. 

Danas sam 10 minuta prije   početka sjednice, očekujući to pitanje, zvao gospodina 
Davida  Gabelicu , direktora  BINA – Istre, koji mi je najavio da se danas očekivalo  izdavanje 
uporabne dozvole. Međutim , do  10 minuta prije  17,00 sati, uporabna dozvola nije došla u 
sjedite BINE- ISTRE.   

Pokušat ću saznati  razloge. Međutim, vjerujem da će uporabna dozvola biti gotova 
ovog  tjedna i da ćemo cestu otvoriti  do kraj ove godine, do Božića. Nema nikakvog  razloga 
da ne bude  otvorena.. 

 Svojedobno, kada je premjer Vlade RH Ivo  Sanader bio u Istri na otvaranju  
plinovoda  Pula – Karlovac,  razgovarao s njim vezano za spomenutu cestu . Rekao je da je 
spreman on ili eventualno ministar Kalmeta,  čim  bude dokumentacija gotova,  čim bude 
izdana  uporabna dozvola, doći u Istru da otvori spomenutu  cestu. 

 Prema tome  u ovom trenutku ne vidim nekih  političkih  igara tipa kojeg ste vi  rekli , 
izborne godine.  Možda sam slijep pri zdravim očima, što se kaže, ali  ih u ovom trenutku još 
uvijek ne vidim. Ako se bude predugo i predaleko čekalo  otvoriti ćemo cestu. Znamo u  
čemu je problem.  Ja sam se već  vozio tom cestom zajedno s predsjednikom Mesićem da 
vidimo kako izgleda. Cesta je  dobar nastavak, ali su se vozili po njoj »samo predsjednik 
države i  župan» i mislim da je u redu da sačekamo do  Božića ili Nove  godine da vidimo što  
će biti.  

 Vjerujem  da će na proljeće sve  ekipe, svi uzrasti NK Pule, prvoligaši, startati i igrati. 
Vjerujem  da će se  NK Pula održati  kao prvoligaš, istina sa puno problema, ne samo 
financijskih, ali  da neće ispasti iz prve lige, da će ostati u prvoj ligi, da  će nastaviti sezonu  
2007/8.  na način da  gledamo dobar nogomet .  

Moram reći da očekujem politički konsenzus  oko NK Pula, što je  vrlo važno, jer  
kako znate sve je  ispolitizirano ili  jako ispolitizirano, pogotovo u nogometu. Ovih  godina to 
nismo  dovoljno uspješno  rješavali. Sada mora biti  politička akcija. U tome se svi slažemo. 
Siguran sam da će svi poduprijeti da se pokušaju u  3 godine iznaći rješenja  3 + 2, tako bi  
trebalo to zvučati, jer imamo 3 godine  mandata do  2009. godine. Poslije ga  više nemamo 
mandat, imat će ga  netko drugi, ali očekujemo da,  tko god ga bude imao,  da će poslije toga  
nastaviti s tom politikom. Vjerujem, ako  budemo  dovoljno mudri, zajedništva 
gospodarstvenika, politike, ljudi  koji su iz nogometa u politici, koji vole nogomet itd., moći  
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izvući stvari. Uvjeren sam u to, ali će trebati izdvojiti i malo novaca s naše  strane i sa strane 
drugih, naročito gospodarstvenika.  

 
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  županu Ivanu Jakovčiću. 
 Idući je za  postavljanje pitanja kolega  vijećnik  Josip Anton Rupnik. 
 
 JOSIP ANTO RUPNIK : 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine župane, kolegice i kolege vijećnici, 

predstavnici medija ! 
 Ja  bih imao dva prijedloga. 
 Predlažem da se izvidi mogućnost proizvodnje  bio goriva u Istri i proizvodnja sirovina 

za takvu vrst proizvodnje. 
 Većina  europskih zemalja  je započela sa tom proizvodnjom i  mi u zemlji moramo 

krenuti s tom vrstom  proizvodnje. U Istri  faktički postoji  realna  mogućnost  da se ta 
proizvodnja može desiti. Za nas u Istri,  pogotovu, je interesantno da se s time krene, najviše 
zbog toga što  bismo mogli proizvoditi bio energiju i na taj način  imati riješeno  pitanje  
plasmana takve vrste goriva. Tu bih se  moglo nadovezati i pitanje  naših ribara, koji bi mogli 
takvo  gorivo koristiti pod drukčijim uvjetima , nego što sada koriste   dizel gorivo. 

 Drugi prijedlog. 
Smatramo da su nebulozne investicije javne odvodnje, koje bi trebalo preusmjeriti u 

izgradnju bio  pročistača urbanih sredina ,  i na taj način istinski zaštiti prostor u Istri. U sve te 
pročistače  bi trebalo  ugraditi  postrojenja  za  proizvodnju  električne  energije. Ja  sam prije 
desetak godina pravio neku analizu u Istri. Govorilo se da bi se sa  30.000 jedinca na jednom 
mjestu  već isplatilo proizvoditi električna energiju. Ako bi se  bio pročistači  ugradili mogla bi 
se zaposliti nova radna snaga. Ta investicija mogla bi se rješavati  vlastitom proizvodnjom u  
Puli . 

 Molio bih gospodina župana  da pored  usmenog  očitovanja  mi  dostavi i pismeno 
očitovanje za ova dva moja prijedloga.      

   
 ANTON PERUŠKO : 

 
 Hvala  vijećniku Josipu Antonu Rupniku. 
 Gospodine župane ovo  su dva prijedloga. 

Želite li  se očitovati. 
Izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
Zahvaljujem se  na pitanju  gospodinu Josipu Rupniku, koji  će mi na neki način time 

omogućiti  da vas upoznam  s onim što radimo u Istarskoj  županiji, od uobičajenoga što  
radimo.  

Već  dvije godine pregovaramo o mogućnosti proizvodnje bio goriva u Istarskoj  
županiji, jer smo svjesni da  će Hrvatska  ulaskom  u Europsku uniju morati osigurati  5,75 %  
alternativnih goriva , izvora alternativnih goriva.  

Za sada su pregovori u toku da se u Raškoj  dolini to uradi, ma da imamo ponudu za 
još jedan  projekt, mogućnost, da se proizvodi bio gorivo, o čemu smo zajedno s nekim 
sveučilišnim profesorima razgovarali, koji su nedavno bili kod  gospodina Tulia  Demetlike i 
mene, a sve to zajedno sa Lukom Rijeka. Bršica nepravedno pripada  Riječkom  lučkom 
bazenu.  

Bio gorivo  je dio problematike  s kojom se bavimo u  Poglavarstvu Istarske županije  
vrlo aktivno. Gospodin Tulio  Demetlika vodi taj projekt. Moram  reći da očekujemo da  će se 
taj ili jedan drug projekt , koji se  želi napraviti blizu Mirne, moći napraviti i moguće je da 
uspijemo u tome. 

Drugo,  naša je  ambicija  da na Kaštijunu  proizvodimo bio plin. To je isto tako  nešto 
što  očekujemo da ćemo uspjeti napraviti. Danas imamo Kaštijun kao  temu na dnevnom 
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redu Županijske skupštine, osnivanje zajedničkog poduzeća Grada Pule i  Istarske  županije. 
Time ćemo riješiti  jedan od najvažnijih ekoloških problema s kojima se  suočavamo u Istri, a 
to je zaista  problem otpada, gospodarenja  s otpadom i smećem. 

Ja sam , moram reći, iznenađen vašom konstatacijom,  to je moj odgovor na drugo 
pitanje,  da je Istarski vodozaštitni sustav nebulozna investicija. Moram reći da je Istarski 
vodozaštitni sustav  dobio  konkretnu potporu od  Hrvatskih voda,  Nacionalne agencije,  koja 
je zadužena  za rješavanje  problema vodoopskrbe i otpadnih voda , da ima  podršku  
Europske banke za  obnovu i razvoj,  jedne renomirane  europske institucije , dijela  
Europske komisije, koja se bavi okolišem. Oni su  upoznati s time. Sve  europske institucije, 
koje su kvalificirane za projekt  gospodarenja otpadnim vodama i  zaštite pitke vode,  snažno 
podržavaju ovaj naš projekt, pa  će ga  i financijski podržati.  

Zato sam, moram  reći, neugodno iznenađen  takvom jednom vašom  konstatacijom, 
jer   ako zaista  želimo biti zeleni , a ovo Poglavarstvo je, kao što sam rekao, zeleno  
Poglavarstvo, ono  će zaštiti   najprije izvorišta pitke vode i raditi  istovremeno i na rješavanju   
problema koji postoje u urbanim sredinama, a to su najčešće problemi  sa ispustima 
otpadnih voda.   

Moram sa zadovoljstvom  najaviti da će  ta dva najveća  problema u Istarskoj  
županiji, gospodarenje otpadom i otpadnim vodama, biti riješeni. Mi  ćemo, upravo  kao  
zeleno Poglavarstvo,  u  suradnji  s općinama i gradovima razriješiti  problem kanalizacijskih 
sustava, koji su uključeni u projekt  Jadran,  Grad  Pula  sa 40 milijuna kuna,  kao i  Grad 
Novigrad, koji je isto tako ušao u projekt Jadran. S druge strane Grad Poreč  uskoro ulazi u 
projekt  Jadran.  Grad  Rovinj,  kada ishoduje potrebne dozvole, isto tako namjerava ući u 
projekt Jadran.  

Mi  ćemo biti u situaciji da  probleme gospodarenja  otpadnim vodama  riješimo u  
najvećoj mjeri do kraja  našeg mandat ili barem  pokazati da se ti problemi rješavaju.  Na 
sreću ili  nesreću, gradovi  će nam biti raskopani zbog  rješavanja pitanja otpadnih voda,  
plina itd., ali ćemo probleme rješavati.  

Prema tome  ne možemo prihvatiti vaše prijedloge. 
Ovo što sam iznio  u sklopu zapisnika kojeg ćete dobiti, možete smatrati mojim 

pismenim odgovorom, jer  nemam  više što dodati ovome  što sam rekao.        
 
ANTON PERUŠKO : 
Hvala  županu. 
Kolega Rupnik imat pravo na riječ, izvolite. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
Pozdravljam  vaše  razmišljanja u vezi proizvodnje  bio  dizel goriva. Ja sama to 

potaknuo  zbog toga što već postoji interes naših pojedinaca., ljudi, koji su vojni da bi krenuli 
u tu proizvodnju, pogotovo što traže našu  tehničku pomoć i nastojimo  našim ljudima u Istri 
pomoći, pogotovo što znam da u Istri ima dovoljno prostora gdje  bi se pojedini objekti mogli 
koristiti u tom dijelu. 

U svezi drugog pitanje  napali ste me što sam za  spomenutu investiciju rekao da je  
nebulozna investicija. 

Gospodine župane, investicija od  567.000.000,00 kuna je za mene gotovo nebulozna 
investicija, kada znamo da smo prije  10 godina donijeli Odluku  kako rješavati zaštićeni 
prostor i  ruralni dio, pogotovo  vodo zaštitna područja. Odluku nismo poštivali, to nismo  
radili, što je daleko jeftinije  nego što su ova  druga rješenja . 

Niste mi odgovorili na moj dodatni prijedlog  da se donese odluka  da se automatski  
na  postrojenjima ugradi bio  pročistač za proizvodnju  električne energije, jer  bi takva 
postrojenja trebala biti  dohodovna  u tom dijelu. 

 
ANTON PERUŠKO: 
Hvala vijećniku  Rupniku. 
Za vijećničko pitanje riječ ima kolega vijećnik Ahmed Makota.    
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AHMED MAKOTA : 
Gospodine predsjedniče, poštovani gospodine župane, kolegice i kolege ! 
U zadnje vrijeme je prisutna u javnosti tema prestanka rada  Haškog tribunala. 
Znamo kojim je povodom osnovana ta institucija. Body line je negdje sredinom godine 

za  tužilaštvo, znači  za formiranje tužilačkih  zahtjeva  i elaboraciju predmeta koji bi išao u  
sudski postupak, a dovršetak  treba da bude negdje do 2010. godine, zadnji procesi, zadnji 
slučajevi moraju biti  dovršeni do toga roka . 

U sadašnjem trenutku imamo situaciju da je  iznenađujuće veliki broj  počinitelja 
krivičnih dijela, počinitelja par  exselans , na slobodi.  Nedostupni su pravdi i sudeći prema 
sadašnjem stanju stvari i po  izjavama najkompetentnijih  osoba, gospođe Carle del Ponte i 
drugih  institucija, slabi su  izgledi, ako se objektivne stvari, objektivne snage, koje moduliraju  
čitave te poticaje, ne  promijene i  ne predomisle. Do sada njihovi temeljni interesi su 
vjerojatno postavljeni tako da oni nemaju   ovog časa interesa  da u tu  stvar i u meritum toga 
diraju. Očigledno,  naklonjeni   su mnogi interesi  na te  i takve zločinačke  strukture, a u  
objašnjenju  kada se upita zašto je tome tako, kompetentni  ljudi, opet  na komunikacijama 
koje su  dostupne, kažu da su se suočili, prvo, sa zločinima koje nisu mogli predočiti, 
pretpostaviti da  u ovom dijelu   civilizacijskog tijeka mogu da se dese  uopće u  takvom  
društvenom  ozračju. I druga stvar, zadivljeni su  fantastičnom mračnom i još  kojekakvom  
ingenioznošću   duhova koji blefiraju, koji kriju svoje  zločince, koji  su  izvršili  laude nad 
svojim zločincima, stvorili nacionalne heroje. 

/A. Peruško : Pitanje kolega, imame još  15 sekundi /. 
Pitanje je, pošto je tome tako, pošto imamo zločin, pošto imamo male izglede,  vrlo 

realnu opasnost  da  najveći zločinci ostanu na slobodi i nekažnjeni, sa strašnim 
konzekvencama za  čitavo političko područje u kojemu i mi participiramo i sa posljedicama 
koje  ne  možemo kontrolirati ako se bude namjerno to pustilo, da li  ćemo i mi možda u 
jednoj od varijanti  hrvatske famozne  šutnje iskoristiti, pa se ne oglasimo toj  činjenici ili 
molim  da li postoji mogućnost da  Istarska županija, ovaj  forum, gospodin  župan ili 
predstavnici u Saboru, pokrenu inicijativu da se priključe tanjuškoj  grupi ljudi i snaga 
demokratskih , koji  će tražiti  od  Savjeta  bezbjednosti odnosno Vijeća sigurnosti, 
produženje mandata za progon i optuženje zločinaca .            
   
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Riječ ima gospodin župan Jakovčić . 
 
 IVAN JAKOVČIĆ : 
 Mislim da je vaša  inicijativa  duboko humana i plemenita, jer  stradanja  desetki 
tisuća  nevinih  žetava, naročito u Bosni i Hercegovini, su nešto što će zaista  svatko od  nas  
požaliti ako ne bude  sankcionirano. I zaista   najveći  ratni zločinci, koji još uvijek šetaju , čini 
se  Balkanom, nisu u Hagu . I ja se pridružujem ovom vašem jasnom  stavu o produljenu  
rada Haškog  tribunala i pronalaženju  zločinaca . Naravno, naše mogućnosti, kao Istarske 
županije, su ograničene. Međutim,  evo, i ja, kao i vi, pozivam ovom prilikom saborske 
zastupnike, političke stranke, koje su prisutne u ovom našem regionalnom parlamentu,  da 
same  nastave inicijativu, jer je  ona  duboko  humana i plemenita , i  ako ništa  drugo,  da se 
barem čuje glas  onih koji zaista  žele da pravda zavlada ovim područjem i da  zločinci 
odgovaraju.     
 
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  županu. 
 Kolega Ahmed zadovoljan. 
 
 AHMED MAKOTA : 
 Zadovoljan sam načelnim stavom gospodina župana i idejom koju  će podržati. 
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Koristim priliku da kažem da sam sretan što Istra i  istarski puk nije sredina i milje u 
kojem postoji  veliko  breme i uteg sopstvenih  teških zločinaca i što ima  prigodu  da se 
priključi i dade svoj obol iznijetoj  inicijativi. 
 Hvala lijepa. 
 
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 Uz ispriku i molbu za izvinjenje , dajem riječ kolegi  Vladimiru Gašpariniju. 
 / Benussi : Kolega Gašparini  se nije javio za postavljanje vijećničkog pitanja/. 
 /Glasovi : Ne trebate se ispričavati!/. 
 /V. Gašparini : Televizija  je snimala. pa me niste vidjeli da sam se prijavio za 
postavljanje vijećničkog pitanja/. 
 
 VLADIMIR  GAŠPARINI : 
 Gospodine predsjedavajući, uvaženi gospodine župane, zamjenici  župana, uvaženi 
pročelnici, pročelnici, kolegice i kolege vijećnici. 
 Imam jedan prijedlog. 
 Obzirom da je kolegica  Klara Grahovac govorila o sportu, o NK Pula, a ja  sam neki 
dan govorio o rukometnom klubu, očito  vidimo da situacija što se tiče sporta u Istri nije  baš 
ružičasta.  

Pošto sam tražio  sredstva za  rukomet za mlade u  Poreču, da uvažena kolegica  
Klara Grahovac traži  sredstva za  NK Pula za mlade, da uvaženi gospodin župan govori o 
akciji 5 + 5, da u Istarskoj županiji postoji projekt  Brijuni rivijera , da postoje drugi projekti, 
što znači da se naša  županija proširuje, ne u teritorijalnom smislu, nego  u smislu građenja 
novih objekata, da ima dosta  koorporacija, koje djeluju na području Istre, i koje će  djelovati, 
mišljenja sam da se prilikom izdavanja građevinskih dozvola  za  velike markete i druge 
objekte,  zaduže svi oni koji  žele graditi u Istri, a nisu  s područja Istre, da plate određeni 
procent, pošto sve javne uprave prilikom izgradnje daju  2 %  vrijednosti sredstava za  
izgradnju stanova i ostaloga, da i te koorporacije trebaju izdvajati  1 ili  2 %  iz svog ulaganja 
za sport u Istri.  
 Hvala lijepa. 
 
 ANTON PERUŠKO : 
 Hvala vama.      
 Ovo je bio prijedlog  kolege Vladimir  Gašparinija. 
 Pošto nema   više prijavljenih vijećnika za  vijećnička pitanja zaključujem točku -   
vijećnička pitanja,  prijedlozi i informacije. 
  
  

AD – 2 
  * VERIFIKACIJA MANDATA ČLANA  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE 
                     ISTARSKE  ŽUPANIJE 
   

* SVEČANA PRISEGA ČLANA ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTARSKE 
                     ŽUPANIJE  

 
Predsjednik  ANTON PERUŠKO  iznosi da je Skupština zbog  prerane smrti ostala 

bez  kolege  vijećnika  Borisa Vareška, pa je Skupština dužna  verificirati novog  vijećnika iz  
HNS-a  odnosno koalicije stranaka HSLS, Zelenih i  HSLS-a. Neposredno pred sjednicu  
Mandatno – verifikacijska komisija je  održala svoju sjednicu, pa moli predsjednika Komisije  
vijećnika  Lina Dobrilu da podnese Izvješće Skupštini.  
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO iznosi da zbog smrti vijećnika  Borisa Vareška  treba 
verificirati mandat novom vijećniku  HNS-a, daje neposredno pred sjednicu  Mandatno - 
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verifikacijska komisija održala svoju sjednicu, pa moli predsjednika Komisije Lina Dobrilu da 
podnese Izvješće . 
 

LINO  DOBRILA , predsjednik Mandatno – verifikacijske komisije, podnio je 
slijedeće IZVJEŠĆE sa 7.  sjednice održane 11. prosinca 2006. godine. 
 Temeljem odredbe članka 24. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije  
Mandatno – verifikacijska  komisija,  na sjednici održanoj  dana 11. prosinca   2006. godine, 
 utvrdila je slijedeće  činjenice : 
 Vijećnik  Županijske  skupštine Istarske županije, Boris Vareško, je preminuo   dana 
11. listopad   2006. godine. 

Temeljem članka  7. Zakona o izboru  članova  predstavničkih tijela jedinica  lokalne i 
područne (regionalne)  samouprave, mandat člana predstavničkog tijela prije isteka  
redovitog  četverogodišnjeg mandata prestaje smrću. 

Odlukom  HNS-a – Liberalni demokrati Županijske organizacije  Istarske županije, 
dostavljenom 22. studenog  2006.godine, utvrđeno je da je stranka čiji je  navedeni kandidat  
izabran  na izborima održanima, 15. svibnja  2005. godine, odredila slijedeću zamjenu u 
Skupštini Istarske županije. 
 
 Umjesto pokojnog  BORISA VAREŠKA, dužnost  vijećnika  Županijske  skupštine 
Istarske županije, obnašat će MAURO IVANČIĆ  iz  Buzeta, Pračan 8  , 5. na listi koalicije   
HNS-a, Demokratskog saveza  zelenih, Liberalne stranke, Hrvatskog socijalno  liberalnog  
saveza i  HSS-a. 
  
 Slijedom  navedenog,  Mandatno – verifikacijska  komisija utvrđuje 
 
                       O D L U K U 
 

o  prestanku mandata vijećnika  Županijske  skupštine Istarske županije 
 
     Članak  1. 
 Ovom Odlukom utvrđuje se da je dana 11. listopada  2006. godine,  temeljem članka  
7. alineja 7. Zakona o izboru  članova predstavničkih tijela jedinica lokalne  i područne 
(regionalne) samouprave prestao mandat Borisu Varešku  iz Pule, Krležina 35  u Županijskoj  
skupštini Istarske županije. 
 
     Članak 2. 
 Ova Odluka  objavit će se u  «Službenim novinama Istarske županije». 
 
 i donosi 
     R J E Š E N J E 

o verifikaciji  mandata člana  Županijske skupštine Istarske županije 
       
 1. Umjesto vijećnika Županijske skupštine Istarske županije  Borisa Vareška, verificira  
e mandat vijećnika  Maura  Ivančića, iz  Buzeta  Pračan 8. 
  
 2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit  će se u «Službenim 
novinama Istarske županije».  
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , konstatira da je Skupština primila  na znanje 
Izvješće Mandatno – verifikacijske komisije . 
 Poziva vijećnika Maura Ivančića  da položi svečanu prisegu, koju će pročitati na 
hrvatskom jeziku, a potpredsjednica Viviana Benussi na  talijanskom jeziku. 
 Nakon toga  će ga zamoliti  da prisegne riječima  «Prisežem» ili «Lo giuro». 
 «Prisežem da ću  prava i obveze  člana Skupštine Istarske županije obavljati 
savjesno i odgovorno, radi gospodarskog , kulturnog i socijalnog probitka Istarske  županije i 
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da  ću  se u obavljanju  dužnosti člana Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta 
Istarske županije te da ću  štititi i promicati regionalne  osobitosti Istre». 
 

VIVIANA BENUSSI , čita  tekst svečane prisege na talijanskom jeziku. 
 «Giuro  che svogero'  coscienziosamante e con  responsabilita'  l'incarico  derivatomi  
dei diriti  e doveri  di membro dell'Asemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturalle e 
sociale della Regione Istriana, che mi atterro'  allo Statuto  della Regione Istriana 
nell'espletamento dei miei doveri  di  membro, e che tutelero'  e affermero'  le peculiarita'  
dell'Istria». 
 Nakon toga MAURO  IVANČIĆ, izgovara riječ -  «PRISEŽEM». 
 Predsjednik  ANTON  PERUŠKO, čestita kolegi vijećniku  MAURU IVANČIĆU, koji  
od  tog trenutka ima pravo ravnopravno učestvovati u radu  Skupštine Istarske  županije, pa 
ga moli  da  potpišete  tekst svečane prisege, što i čini. 
  

AD – 3 
 

a) Konačni Prijedlog  Proračuna Istarske županije za  2007. godinu, 
b) Konačni Prijedlog  Plana prihoda  i rashoda  Fonda za razvoj 

poljoprivrede i agroturizma Istre za  2007. godinu, 
c) Konačni Prijedlog Odluke o  izvršavanju  proračuna Istarske  županije za 

2007. godinu , 
 
Na prispjele amandmane vijećnika Vladimira  Gašparinija i  Josipa  Antona Rupnika 

po ovoj točki dnevnoga  reda ,  očitovao se predsjednik Poglavarstva IVAN JAKOVČIĆ. 
 IVAN JAKOVČIĆ se u ime Poglavarstva negativno očitovao na prvi amandman  

vijećnika Vladimira  Gašparinija, koji traži  da se sa R-9 POZ 563 Vrhunski sportaši i R-9 
POZ 568 Sportske manifestacije skine po  50.000,00 kuna i  otvori R-9 NOVO Škola rukomet 
Poreč 100.000,00 kuna. 

Vijećnik VLADIMIR  GAŠPARINI, traži  glasanje o amandmanu. Nakon  glasanja 
predsjednik ANTON PERUŠKO, utvrđuje da je  za amandman glasalo  4 vijećnika,  pa 
amandman nije  prošao. 
 

IVAN JAKOVČIĆ , se zatim očitovao  na  amandmane koje je podnio  vijećnik  Josip 
Anton Rupnik, koji traži  da se  sa R-4 POZ 183 Kapitalne potpore Općinskom sudu u Puli  
skine 540.000,00 kuna, a da se u  R-4 POZ NOVO Kapitalne  potpore za objekte  
vodooskrbe rijeke Raše  osigura  540.000,00 kuna.  

Nakon  danog obrazloženja vijećniku  Josip Anton  Rupnik povlači amandman, 
 

Drugi amandman vijećnika  Josipa  Antona  Rupnika  ide za tim da se briše stavka R-
4 POZ 162   Kapitalne donacije za Istarski velesajam  1.000.000,00 i da se  tih 1.000.000,00 
kuna uloži u  R-4 POZ NOVO Kapitalne donacije  za  cestovnu infrastrukturu. 

Nakon obrazloženja predsjednika Poglavarstva IVANA JAKOVČIĆA, vijećnik  Josip 
Anton Rupnik povlači amandman, ali  traži od  župana da  održi danu riječ. 
 
 Treći amandman vijećnika Josipa Antona Rupnika Poglavarstvo samo djelomično 
prihvaća, tako da se u R-5 POZ 224 Agrotuirizam  - izmijeni naziv aktivnosti u  Eko-
agroturizam, ali bez  povećanja sredstava, da se u  R-5 POZ 225 Ostale usluge –
Cikolturizam stavka smanji za  100.000,00 kuna i u R-5 POZ 226 Tekuće donacije za 
promidžbu IŽ stavka  smanji za  70.000,00 kuna. 

JOSIP ANTON RUPNIK , prihvaća obrazloženje, ali traži  glasanje o amandmanu. 
Nakon glasanja  predsjednik  ANTON PERUŠKO, utvrđuje da je za amandman 

glasalo 4 vijećnika, pa  amandman nije prošao. 
  
 Četvrti amandman vijećnika  Josipa  Antona Rupnika ide za tim da se u R-7  POZ 265 
TD za program bio  hrane- izmijeni naziv  aktivnosti u Eko-hrana i poveća iznos za  još  
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120.000,00 kuna,  a u R-7 POZ 264 Tekuće pomoći Fondu  za razvoj  poljoprivrede i 
agroturizma smanji za  120.000,00 kuna   

Poglavarstvo djelomično prihvaća amandman,  promjenu naziva  bio - hrane u Eko -  
hranu, ali bez  povećanja sredstava. 

Vijećnik JOSIP ANTON RUPNIK , traži glasanje. Nakon  glasanja predsjednik  
ANTON PERUŠKO, utvrđuje da je za amandman glasalo  2 vijećnika, pa amandman nije 
prošao. 
  
 Peti amandman vijećnika Josipa  Antona  Rupnika Pogavarstvo   ne prihvaća u 
predloženom obliku, jer  traži da  se u R-7 POZ 274 Kapitalne donacije za  nabavku sadnica  
smanji iznos sa  4.500.000,00  na  4.400.000,00 kuna i da se  u  R- 7 POZ NOVO za  Eko 
sadnice  i sjeme stavi 100.000,00 kuna.   
 Vijećnik JOSIP ANTUN RUPNIK, traži  glasanje o ovom amandmanu. Nakon 
glasovanja  predsjednik  ANTON PERUŠKO, utvrđuje da je za amandman glasalo 6  
vijećnika, pa  amandman nije prošao.  : 
 
 Za 6. amandman vijećnika Josipa  Antona Rupnik  predsjednik Poglavarstva IVAN 
JAKOVČIĆ, naglašava   da zakonom  nije  dozvoljen, ali kako vijećnik Josip Anton  Rupnik, 
traži  glasanje, predsjednik  ANTON PERUŠKO, stavlja  amandman na glasanje i nakon 
glasanja  utvrđuje  da  su  za amandman glasa 2 vijećnika , pa  amandman nije prošao.  
 
 Pošto drugih amandmana nije bilo, predsjednik  ANTON PERUŠKO , naglašava  da 
sukladno članku 70. stavku  4 predlagatelj akta može podnositi amandmane sve do 
zaključenja  rasprave, što  je predsjednik  Poglavarstva IVAN JAKOVČIĆ u ime  
Poglavarstva i učinio, predložio  amandmane i  temeljem članka  83., stavak  1, točka 1, ako 
ih je  podnio predlagatelj  akta o tome se odvojeno ne glasa već  ti amandmani  postaju 
sastavni dio proračuna.  
 

Zatim predsjednik  ANTON PERUŠKO zaključujem raspravu  o  prijedlogu proračuna 
Istarske županije za  2007. godinu i daje na glasanje prijedlog Proračuna kako ga je 
predložilo  Poglavarstvo uz  amandmane koje  je predložilo Poglavarstvo u otvorenom roku i 
koji su postali sastavni dio  Proračuna za  2007. godinu. 
 Nakon glasovanja utvrđuje da je   Skupština pod   

 
a) 
 

sa 27 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela  
 

Konačni Prijedlog  Proračuna Istarske županije za  2007. godinu, 
  

b) 
 

sa 29 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽNIM»  glasom,   
 
Konačni Prijedlog  Plana prihoda  i rashoda  Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre za  2007. godinu, 
  
c) 
 

nakon rasprave u kojoj je sudjelovalo  ORIANO BULIĆ sa 25 glasova «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH»  glasova, donijelo 
 
 Konačni  Prijedlog  Odluke o izvršavanju proračuna Istarske županije za  2007. 
godinu   
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AD – 4  
                                                                                                              4. 

a) Konačni Prijedlog Programa rada Stručne službe za poslove  Skupštine  
i Poglavarstva Istarske županije za  2007. godinu, 

b) Konačni Prijedlog Programa  rada  Upravnog odjela za lokalnu i  
područnu(regionalnu) samoupravu Istarske županije  za 2007. godinu, 

c) Konačni prijedlog  Programa  rada Upravnog odjela  za proračun i 
financije Istarske županije za  2007. godinu, 

d) Konačni prijedlog Programa  rada Upravnog odbora   za održivi razvoj 
Istarske županije za  2007. godinu 

e) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za   turizam Istarske  
županije za  2007. godinu, 

f) Konačni prijedlog  Programa rada  Zavoda za prostorno  uređenje 
Istarske županije  za  2007. godinu,  

g) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za  poljoprivredu, 
šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije za  2007. 
godinu, 

h) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za   zdravstvo i 
socijalnu skrb Istarske županije za  2007. godinu, 

i) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za  obrazovanje, 
kulturu i sport Istarske  županije za  2006. godinu, 

j) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za  talijansku  
nacionalnu  zajednicu i  druge  etničke skupine Istarske županije za  
2007. godinu, 

k) Konačni prijedlog  Programa rada Kabineta župana Istarske županije za  
2007. godinu 

Skupština je bez rasprave pojedinačnin glasovanjem za točku a) sa 30 glasova  ZA», 
bez  glasova «PROTIV» i  4 «SUZDRAŽANA  glasa, za točku  b) , c), d), f) , sa 26 glasova  
«ZA», bez glasova  «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH»  glasova, za  točku e), sa 28  glasova  
«ZA», bez glasova  «PROTIV» i  3 «SUZDRŽANA»  glasa, za  točku g),  j) sa 28 glasova  
«ZA», bez glasova  «PROTIV i 4 «SUZDRŽANA»  glasa, za točku  h)  sa 28  glasa «ZA», 
bez glasova «PROTIV»i 5 «SUZDRŽANIH» glasova,   za točku i) sa  27 glasova «ZA» , bez 
glasova  «PROTIV» i  5 «SUZDRŽANIH  glasova  i za točku  k) sa  25 glasova  «ZA», bez  
glasova  «PROTIV» i 7 «SUZDRŽAIH»  glasova. donijela 

 
a) Konačni Prijedlog Programa rada Stručne službe za poslove  Skupštine  

i Poglavarstva Istarske županije za  2007. godinu, 
b) Konačni Prijedlog Programa  rada  Upravnog odjela za lokalnu i  

područnu(regionalnu) samoupravu Istarske županije  za 2007. godinu, 
c) Konačni prijedlog  Programa  rada Upravnog odjela  za proračun i 

financije Istarske županije za  2007. godinu, 
d) Konačni prijedlog Programa  rada Upravnog odbora   za održivi razvoj 

Istarske županije za  2007. godinu 
e) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za   turizam Istarske  

županije za  2007. godinu, 
f) Konačni prijedlog  Programa rada  Zavoda za prostorno  uređenje 

Istarske županije  za  2007. godinu,  
g) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za  poljoprivredu, 

šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije za  2007. 
godinu, 

h) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za   zdravstvo i 
socijalnu skrb Istarske županije za  2007. godinu, 

i) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za  obrazovanje, 
kulturu i sport Istarske  županije za  2006. godinu, 
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j) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za  obrazovanje, 
kulturu i sport Istarske  županije za  2006. godinu, 

k) Konačni prijedlog  Programa rada Upravnog  odjela za  talijansku  
nacionalnu  zajednicu i  druge  etničke skupine Istarske županije za  
2007. godinu 

 
AD – 5  Prijedlog Zaključka o utvrđivanju  Prijedloga  Programa javnih 
             potreba u tehničkoj kulturi Istarske    županije za  2007. godinu, 
 
Skupština je bez  rasprave  sa  28 glasova «ZA»,  bez glasova «PROTIV» i  4 

«SUZDRŽANA»  glasa, donijela 
   Z A K L J U Č A K 
  o utvrđivanju  Prijedloga  Programa javnih 
             potreba u tehničkoj kulturi Istarske    županije za  2007. godinu, 

 
AD - 6.   Prijedlog Zaključka  o utvrđivanju prijedloga Programa javnih 
               potreba u  sportu  Istarske županije za  2007. godinu 
 
U  raspravi po ovoj točki dnevnoga  reda sudjelovao je  VLADIMIR  GAŠPARINI. 
Skupština je sa  25 glasova «ZA»,  bez glasova «PROTIV» i 3 «SUZDRŽANA»  

glasa, donijela 
   Z A K L J U Č A K 
 

o utvrđivanju prijedloga Programa javnih  potreba u  sportu  Istarske županije za  2007. 
godinu 

 
AD - 7   Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke  
              o  županijskim porezima  Istarske županije 
 
U raspravi su sudjelovali  ROMANO  ČERNJUL, SILVANA KOSTEŠIĆ, odgovori na 

postavljena pitanja. 
Skupština je većinom glasova «ZA» donijela 
 
    O D L U K U 
 

 o izmjenama i dopunama Odluke o  županijskim porezima  Istarske županije 
 
AD – 8 Treće Izmjene i dopune Proračuna Istarske županije  za  2006. godinu  
 
 Skupština je bez  rasprave sa 25 glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV» i  6 

«SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela  
 
   T R E Ć E 
 

Izmjene i dopune Proračuna Istarske županije  za  2006. godinu  
 
AD – 9 Prijedlog Odluke o prihvaćanju  izmjene  Društvenog dogovora  o 
             osnivanju društva   s ograničenom  odgovornošću  Brijuni  rivijera 
d.o.o.  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda podnio je MARIN BRKARIĆ, 

zamjenik predsjednika  Županijskog Poglavarstva Istarske županije.  
Izvješće u ime Odbora za gospodarstvo, financije i Proračun podnio je  FABIO 

JELIČIĆ, predsjednik Odbora. 
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U  raspravi su sudjelovali : ORIANO BULIĆ, u ime Kluba vijećnika  ISDF-a,  DINO 
KOZLEVAC, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea,  SANDRO JURMAN, u ime Kluba vijećnika  
HSLS-a, ZELENIH i  HNS-a,  u raspravi od  5 minuta : MAURO IVANČIĆ , TEDI  
CHIAVALON, ispravak netočnog  navoda  Maura  Ivančića, JOSIP ANTON RUPNIK, 
ispravak  krivog  navoda Tedi Chiavalona, IVAN JAKOVČIĆ, odgovori na postavljena 
pitanja. 
 Skupština je  sa  28 glasova  «ZA»., bez glasova «PROTIV» i  5 «SUZDRŽANIH»  
gasova, donijela 
     O D L U K U 
 
o prihvaćanju  Izmjene Društvenog  Ugovora o  osnivanju  društva s  ograničenom 
odgovornošću  Brijuni rivijera  d.o.o.   

 
AD - 10. 

a) Prijedlog Odluke  o pristupanju  društvu  Plinara d.o.o., 
b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju  društvenog Ugovora 
      Plinara d.o.o. 
 

Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda do je  TULIO DEMETLIKA, u ime 
Poglavarstva Istarske županije.  

U  raspravi su sudjelovali :  DINO KOZLEVAC, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea, 
SANDRO JURMAN, u ime Kluba vijećnika  HSLS-a, Zelenih i  HNS-a, TEDI  
CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-a, ORIANO  BULIĆ, u ime Kluba vijećnika  
ISDF-a, DINO KOZLEVAC, ispravak krivog navoda,  u pojedinačnoj  raspravi u trajanju 
od  5 minuta : ROMANO ČERNJUL, MAURO IVANČIĆ,  TEDI  CHIAVALON; ispravak 
netočnog navoda  Maura Ivančića, JOSIP ANTON RUPNIK, TEDI  CHIAVALON, 
ispravak krivog navoda., ORIANO  BULIĆ,  povreda Poslovnika, TEDI  CHIAVALON, 
ispravak krivog navoda, TULIO DEMETKIKA, odgovori na postavljena pitanja, 
ROMANO  ČERNJUL, ispravak krivog navoda, JOSIP ANTON RUPNIK, ispravak krivog 
navoda  Romana Černjula. 

Skupština je  sa 30 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela  

a) 
        O D L U K U 

       o pristupanju  društvu  Plinara d.o.o., 
b) 
        O D L U K U 
 
  o prihvaćanju  društvenog Ugovora   Plinara d.o.o., 

sa amandmanima koji  postaju sastavni dio  Ugovora 
 
Amandman 1. 
 U članku 4. Društvenog ugovora iza  točke dodaje se  tekst koji glasi : 
 «Odluku o osnivanju  podružnice donosi  Uprava Društva uz suglasnost  Nadzornog 
odbora». 
 Amandman 2. 
 U članku 7., stavak 2. b Društvenog ugovora  temeljni  ulog  Grada Pule koji se 
odnosi na unos stvari u  ukupnoj vrijednosti od  «14.776.100,00 kn» i slovima, mijenja  se i 
glasi : 
 «14.766.100,00 kn»  te iznos naveden slovima glasi : 
 «(četrnaestmilionnasedamstošesdesetšesttisućastokuna)». 
   

Amandman 3. 
 U stavku  11 i 4. članka  8. Društvenog ugovora  riječi «dvije trećine» mijenjaju  se  
tko d  stoji «tri četvrtine». 
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Amandman 4. 

 Stavak 5. članka  8. mijenja se i glasi : 
 «Smanjenjem temeljnog  kapitala smatra se  svako smanjenje visine toga kapitala 
određene u Društvenom ugovoru bez  obzira  na to  provode li  se smanjenje vraćanjem 
članovima društva  njihovih  temeljnih usluga, sniženje nominalnog  iznosa  tih  uloga ili  
potpunim, odnosno djelomičnim  oslobađanjem članova  društva ili njihovih   pravnih 
prednika od obveze da u  cjelini  uplate temeljne  uloge».  
 
 Amandman 5. 
 U članku  33. iza  riječi  «nadzornog  odbora» dodaju se riječi  «u drugom». 
 
 Amandman 6. 
 Članak 36. briše se. 
 
    O b r a z lo ž e n j e 
 
 Nakon utvrđivanja  tekst društvenog  ugovora po primjedbi  suosnivača INA-
INDUSTRIJA NAFTE d.d. i Grada Pule naknadno su  stavljene primjedbe i izmijenjen tekst  u 
člancima Društvenog ugovora   kako je navedeno  u amandmanima.   
 

AD - 11  Prijedlog Odluke o prihvaćanju    društvenog Ugovora  o osnivanju 
               Trgovačkog  društva za gospodarenje  otpadom «Kaštijun» d.o.o., 
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnoga  reda dao je  TULIO DEMETLIKA u ime 

Poglavarstva Istarske županije 
U ime  Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Županijske 

skupštine Istarske županije, podnio je LINO DOBRILA, predsjednik Odbora, čiji su zapisnik 
sa Zaključcima Odbora, vijećnici dobili na klupe. 

U  raspravi su sudjelovali : DINO KOZLEVAC, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea, 
ORIANO  BULIĆ, u ime Kluba vijećnika  ISDF-a, JOSIP ANTON RUPNIK, u ime Kluba 
vijećnika  HSLS-a Zelenih i  HNS-a, TEDI  CHIAVALON, u ime kluba vijećnika IDS-a,  u 
pojedinačnoj  raspravi u trajanju od  5 minuta : MAURO IVANČIĆ, EDI  CHIAVALON, 
ispravak  krivog navoda  Maura Ivančića, MAURO IVANČIĆ, replika  na izlaganje  Tedi  
Chiavalona, TULIO  DEMETLIKA, odgovor  Mauru Ivančiću,  SANDRO JURMAN, , 
ORIANO BULIĆ,  FABIO JELIČIĆ, MAURO IVANČIĆ,  replika, SANDRO JURMAN, 
FABIO JELIČIĆ, replika,  TULIO DEMETLIKA, odgovori na postavljena pitanja, JOSIP 
ANTON RUPNIK, ispravak krivog navoda. 

Predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje  raspravu  i ističe da je Poglavarstvo  
vijećnicima na klupe dostavilo  4 amandmana kojima su uglavnom konzumirani i amandmani 
Odbora za  prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Istarske županije, o kojima je  
Skupštinu izvijestio Lino Dobrila, predsjednik Odbora.  

Obzirom da su amandmani Poglavarstva podneseni sukladno članku 79. i 83.   
Poslovnika Skupštine Istarske županije o njima se ne glasuje već postaju sastavni dio 
Odluke. Međutim, kako se radi samo o jednoj alineji amandmana Odbora kojim se traži da se 
unese u  članak 24. stavak  1.,  što Poglavarstvo ne prihvaća, postoje poslovničke 
mogućnosti da Odbor odustane od  amandman, obzirom da je obrazloženje, koje je dao 
predstavnik Poglavarstvo,  prihvatljivo i rješava  opasnosti na  koje  upozorava Odbor. 
 Nakon kratke  konsultacije Odbor  povlači  amandman . 
 Potom predsjednik ANTON PEUŠKO, daje na glasanje Prijedlog Odluke o 
prihvaćanju društvenog  Ugovora  o osnivanju  Trgovačkog  društva za gospodarenje  
otpadom «Kaštijun» d.o.o., sa prihvaćenim  amandmanima Poglavarstva, koji su postali  
sastavni dio Odluke, te nakon glasovanja utvrđuje da je Skupština sa 33 glasa «ZA», ni 
jednim glasom  «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasom,  donijela  
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   O D L U K U 
  
o prihvaćanju    društvenog Ugovora  o osnivanju  Trgovačkog  društva za gospodarenje  
otpadom «Kaštijun» d.o.o., sa prihvaćenim  amandmanima   koji su postali  sastavni dio 
Odluke 

 
AD - 12. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU I 
              ZADAĆAMA  KOORDINACIJE ZA LJUDSKA PRAVA  ISTARSKE 
              ŽUPANIJE 
 
Skupština je bez  rasprave sa  34 glasa «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
   O D L U K U 

 
 o izmjeni Odluke o osnivanju  i zadaćama  Koordinacije za  ljudska prava Istarske županije, 

 
AD - 13. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  SUDACA  
               POROTNIKA OPĆINSKOG SUDA U ROVINJU 
 

Utvrđujem  da je Skupština  bez  rasprave  sa 34 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽNIH»  glasova,  donijela 

 
   R J E Š E N J E 

 
o imenovanju  sudaca porotnika  Općinskog  suda u  Rovinju, 

(Za suce  porotnike Općinskog  suda u Rovinju, imenuju se : 
1. Marija  Benussi, J. Voltića 10, Rovinj, 
2. Nevia Božić, Gripole 2, Rovinj, 
3. Fiorella Damijanić Poznanović, M.Zelco 28, Rovinj. 
4. Romano Perković, Rovinjsko Selo, 
5. Feručo  Kresina, S. Radića 19, Rovinj, 
6. Nasta Lambaša, Zagrebačka  4, Rovinj. 
7. Ivan Pokrajac, Rovinjsko  Selo, 
8. Damir  Matošević, M.B.Rašana 10, Rovinj, 
9. Ennio Mitton,  Cademia bb, Rovinj, 
10. Tanja Mačina, Zagrebačka  28, Rovin, 
11. Nataša Poropat, N. Tommaseo 7, Rovinj, 
12. Antonella  Ropcco Sugar, V. Švalbe 7, Rovinj, 
13. Ivanka  Sutlić, V. Spinčića, 13. Rovinj,  
14. Rosanda Veggian, F. Iskre1, Rovinj, 
15. Caia  Venier, Gortanova  15, Rovinj, 
16. Romano Debeljuh Pinkolica u, Kanfanar, 
17. Silvano krizmanić, Potrati bb, Žminj, 
18. Berto Perković, Krmed bb, Bale  

Rješenje stupa  na snagu  osam dana od dana objave u «Službenim novinama 
Istarske županije) 
  
AD 14. PRIJEDLOG  ZAKLJUČKA O  UTVRĐIVANJU  PRIJEDLOGA 
            ODLUKE O UTVRĐIVANJU  CIJENE  ORTOPEDSKE 
            POSUDIONICE U DOMOVIMA  ZA STARIJE I  NEMOĆNE  OSOBE 
            NAD KOJIMA OSNIVAČKA PRAVA  IMA ISTARSKA ŽUPANIJA 
 
Skupština je  bez  rasprave  sa 33 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  

«SUZDRŽNIH»  glasova,  donijela 
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   Z A K L J U Č A K 
 

o utvrđivanju prijedloga Odluke o utvrđivanju   cijene Ortopedske posudionice  u domovima 
za starije i nemoćne osobe  nad kojima osnivačka prava  ima Istarska županija, 
 

AD - 15. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU  PRIJEDLOGA 
               ODLUKE O  DAVANJU SUGLASNOSTI  NA ODLUKU UPRAVNOG 
               VIJEĆA DOMA ZA  STARIJE I NEMOĆNE  OSOBE  «ALFREDO 
               ŠTIGLIĆ» PULA  ZA NABAVKU  KUHINJSKE  OPREME  
 
Prijedlog  Zaključka o utvrđivanju  prijedloga Odluke o  davanju  suglasnosti  na  

Odluku  Upravnog   vijeća doma za starije i   nemoćne osobe «Alfredo  Štiglić» Pula za 
nabavku  kuhinjske opreme, vijećnici  su dobili  na  klupe. 

Pošto se nitko nije  javio za raspravu  predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na usvajanje Prijedlog  Zaključka o utvrđivanju  prijedloga Odluke o  davanju  
suglasnosti  na  Odluku  Upravnog   vijeća doma za starije i   nemoćne osobe «Alfredo  
Štiglić» Pula za nabavku  kuhinjske opreme, te nakon glasovanja Utvrđujem  da je Skupština  
sa 33 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽNIH»  glasova,  donijela 

 
    Z A K L J U Č A K 
 
 1. Daje se  suglasnost  na Odluku  Upravnog vijeća  Doma za starije i nemoćne 
osobe  «Alfredo  Štiglić» Pula Klasa : 550-01/06-01/12 Urbroj  :2168-381-06-5 od  28. srpnja 
2006. godine o nabavi  kuhinjske  opreme sa tvrtkom «ISTRAPLIN» proizvodnja, servisiranje 
i trgovina  ugostiteljskom  opremom, M.Vlašića 39, 52440 Poreč u ukupnom iznosu  od 
331.799,36 kuna bez  PDV-a odnosno  407.795,22 kuna s PDV-om.  

 2. Odluka stupa  na snagu danom donošenja. 
 

 U nastavku zahvaljuje svima koji su prisustvovali  23. sjednici Skupštine  Istarske 
županije, kao i medijima koji su pratili rad  Skupštine  Istarske županije.  
 Obavještava da će se tradicionalno novogodišnje druženje sa  predstavnicima  
gospodarstva, društvenih institucija, ustanova  i drugih, održati zajedno  sa Gradom Pula radi 
manjih  troškova i zbog  efikasnosti, 18.12.2006. godine u  12.00 sati u Domu oružanih  
snaga u Puli, za koji će svi  vijećnici   dobiti  poziv na ovo  druženje. 
 Zatim  naglašava  da se na posljednjoj ovogodišnjoj radnoj sjednici iskreno zahvaljuje 
na suradnji i doprinosu u radu   Skupštine Istarske  županije, te ističe da   ma  tko god  što 
mislio , da je  demokracija ušla  u Županijske  skupštinske klupe. Stoga valja raditi u interesu  
građana, a svatko će za svoje istupe polagati  računa pred  građanima.  

Za njega su  svi bili  dobri suradnici, a  za sebe se nada da je bio pravedan, da je  
pokušao voditi  Skupštinu  po Poslovniku, a svima i  njihovim familijama želi da ugodno  
provedu  Božične blagdane i  Novu  Godinu. 
 Potom su podijeljeni  skromni  novogodišnji darovi (Kalendar  FRANINA I  JURUNA  
2007 i boca  vina  FRANC  ARMAN MALVAZIJA CLASSIC Kvalitetno  suho vino  2005). 

Time je iscrpljen dnevni red  i zaključena 23. sjednica Skupštine Istarske županije.. 
Sjednica je zaključena u  20,30 sati.  

 
 
 SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                  PREDSJEDNI SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                     ANTON PERUŠKO 
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